
 

 

 

 

Subject: Submission of Required Documents and Confirmation of Technical Capacity 

To Whom It May Concern, 

We are pleased to inform you that in order to proceed with discussions regarding a potential 

investment in our startup, we kindly request the following documents to be submitted: 

• Letter of Intent (LOI) 

• Letter of Commitment (LoC) 

• Client Information Sheet (CIS or KYC) 

• Certificate of Incorporation 

• Proof of Funds 

• JVC Procedures 

• Due Diligence Reports of Your Organization/Investors (DDRF) 

These documents, once submitted, will provide a comprehensive overview of your commitment, 

financial standing, and the due diligence process applied to your investment. They will also outline 

the formal agreements and intentions that support your capability to invest in or participate in the 

venture. 

We request these documents to ensure that all parties involved are aligned and to confirm the 

readiness to proceed with the investment process. Upon receipt, we will be able to move forward 

with the necessary steps to solidify our partnership. 

We appreciate your attention to this matter and look forward to receiving the required information. 

Should you have any questions or need further clarifications, please do not hesitate to contact us. 

Thank you for your consideration. We are excited about the possibility of collaborating with you and 

advancing this venture together. 
The contact person for this purpose is Dipl.-Ing. Ernesto Luiz de Aguiar Junior, reachable at: 

• Phone: +49 160 9228 8190 

• Website: www.projekthublogistik.com 

• LinkedIn: www.linkedin.com/in/ernestoaguiar 

• Email: ernesto@projekthublogistik.com 
Yours sincerely, 
 
On behalf of Ernesto Luiz de Aguiar Junior, Owner from PHL. 
  

http://www.linkedin.com/in/ernestoaguiar


 

 
 
 
 

 
Betreff: Einreichung der erforderlichen Dokumente zu Investition nach PHL 

Sehr geehrte Damen und Herren, 

Wir freuen uns, Ihnen mitteilen zu können, dass wir für eine mögliche Investition in unsere Startup 

die folgenden Dokumente von Ihnen benötigen: 

• Absichtserklärung (LOI) 

• Verpflichtungserklärung (LoC) 

• Kundeninformationsblatt (CIS or KYC) 

• Handelsregisterauszug 

• Finanznachweis (Proof of Funds) 

• JVC-Verfahren 

• Due-Diligence-Berichte Ihrer Organisation/Investoren (DDRF) 

Diese Dokumente, die wir nach Erhalt benötigen, geben uns einen umfassenden Überblick über Ihr 

Engagement, Ihre finanzielle Situation sowie den Due-Diligence-Prozess, der auf Ihre Investition 

angewendet wurde. Sie beinhalten auch formelle Vereinbarungen und Absichten, die Ihre Fähigkeit 

unterstützen, in das Unternehmen zu investieren oder an dem Vorhaben teilzunehmen. 

Wir bitten um diese Dokumente, um sicherzustellen, dass alle Beteiligten auf derselben Seite stehen 

und die Bereitschaft besteht, den Investitionsprozess fortzusetzen. Nach Erhalt dieser Unterlagen 

können wir die notwendigen Schritte einleiten, um unsere Partnerschaft zu festigen. 

Wir danken Ihnen für Ihre Aufmerksamkeit und freuen uns auf den Erhalt der erforderlichen 

Informationen. Sollten Sie Fragen haben oder weitere Klarstellungen benötigen, stehen wir Ihnen 

jederzeit zur Verfügung. 

Vielen Dank für Ihre Überlegung. Wir sind gespannt auf die Möglichkeit, mit Ihnen 

zusammenzuarbeiten und dieses Projekt gemeinsam voranzutreiben. 

Die Kontaktperson für diesen Zweck ist Dipl.-Ing. Ernesto Luiz de Aguiar Junior, erreichbar unter: 

• Telefon: +49 160 9228 8190 

• Website: www.projekthublogistik.com 

• LinkedIn: www.linkedin.com/in/ernestoaguiar 

• E-Mail: ernesto@projekthublogistik.com 

Mit freundlichen Grüßen, 

Im Auftrag von Ernesto Luiz de Aguiar Junior, Inhaber von PHL. 
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